

### Grade 30 cuirs | Leathers

Ordre ALPHA Order					Ordre POIGNÉE   HANDLE Order				
Pos	Code	Cuir   Leather	Couleur   Colour	Gr	Pos	Code	Cuir   Leather	Couleur   Colour	Gr
20	3867-033	BRONX	Cognac 033	30	1	4350-025	ILLUSION	White 25	30
26	3867-502	BRONX	Ferro 502	30	2	5900-001	HUGO	Arctic 01	30
17	3867-305	BRONX	Tartaruga 305	30	3	4350-011	ILLUSION	Bone 011	30
2	5900-001	HUGO	Arctic 01	30	4	4350-001	ILLUSION	Ivory 001	30
32	5900-004	HUGO	Black 04	30	5	4350-098	ILLUSION	Lemon 098	30
33	4350-004	ILLUSION	Black 04	30	6	4350-031	ILLUSION	Grege 31	30
3	4350-011	ILLUSION	Bone 011	30	7	4350-014	ILLUSION	Sand 014	30
10	4350-009	ILLUSION	Burgundy 09	30	8	4350-034	ILLUSION	Taupe 34	30
28	4350-049	ILLUSION	Charcoal 49	30	9	4350-038	ILLUSION	Smokey 038	30
18	4350-022	ILLUSION	Cinnamon 022	30	10	4350-009	ILLUSION	Burgundy 09	30
15	4350-033	ILLUSION	Cognac 33	30	11	4350-047	ILLUSION	Red 47	30
22	4350-019	ILLUSION	Dark Brown 19	30	12	7000-014	VINTAGE	Sand 14	30
6	4350-031	ILLUSION	Grege 31	30	13	4100-013	UTAH	Mink 13	30
4	4350-001	ILLUSION	Ivory 001	30	14	4350-008	ILLUSION	Sedona 008	30
5	4350-098	ILLUSION	Lemon 098	30	15	4350-033	ILLUSION	Cognac 33	30
31	4350-064	ILLUSION	Midnight Blue 064	30	16	4350-026	ILLUSION	Papaya 026	30
16	4350-026	ILLUSION	Papaya 026	30	17	3867-305	BRONX	Tartaruga 305	30
30	4350-028	ILLUSION	Paradise Blue 028	30	18	4350-022	ILLUSION	Cinnamon 022	30
25	4350-210	ILLUSION	Pebble 210	30	19	4350-067	ILLUSION	Whiskey 067	30
29	4350-071	ILLUSION	Pesto Basilico 071	30	20	3867-033	BRONX	Cognac 033	30
24	4350-091	ILLUSION	Platinum 091	30	21	4180-033	YUKON	Cognac 33	30
11	4350-047	ILLUSION	Red 47	30	22	4350-019	ILLUSION	Dark Brown 19	30
7	4350-014	ILLUSION	Sand 014	30	23	4350-039	ILLUSION	Steel 039	30
14	4350-008	ILLUSION	Sedona 008	30	24	4350-091	ILLUSION	Platinum 091	30
9	4350-038	ILLUSION	Smokey 038	30	25	4350-210	ILLUSION	Pebble 210	30
23	4350-039	ILLUSION	Steel 039	30	26	3867-502	BRONX	Ferro 502	30
8	4350-034	ILLUSION	Taupe 34	30	27	7772-088	WILD LAREDO	Anthracyte 088	30
19	4350-067	ILLUSION	Whiskey 067	30	28	4350-049	ILLUSION	Charcoal 49	30
1	4350-025	ILLUSION	White 25	30	29	4350-071	ILLUSION	Pesto Basilico 071	30
13	4100-013	UTAH	Mink 13	30	30	4350-028	ILLUSION	Paradise Blue 028	30
12	7000-014	VINTAGE	Sand 14	30	31	4350-064	ILLUSION	Midnight Blue 064	30
27	7772-088	WILD LAREDO	Anthracyte 088	30	32	5900-004	HUGO	Black 04	30
21	4180-033	YUKON	Cognac 33	30	33	4350-004	ILLUSION	Black 04	30

\*Nouvelle Couleur | \*New Colour

\*\* Nouveau cuir | \*\* New Leather

# Leather Descriptions

## Bronx

A semi-aniline, pigmented and corrected grain leather. Wax pull-up and slightly buffed. The two-tone effect enhances the beauty of this article. **Not recommended for pets.**

Un cuir semi-aniline, au grain corrigé. Ciré et pigmenté. Les variances de tons apportent un aspect antique et magnifique à ce cuir. **Non recommandé pour animaux.**

## Hugo

Top grain cowhide with semi-consistent, lightly corrected grain. Aniline dyed with color consistent pigmented surface. Hugo has a luxurious waxy hand and is quite durable and stain resistant. It has a long wearing finish and is easy to care for. Hugo is very **suitable for families with children.**

Cuir de vache à fleur. Finissage aniline enduite d'un léger pigment assorti qui assure l'uniformité de la couleur. Sa texture cirée, lui donne un aspect luxueux. Excellente résistance aux taches. **Idéal pour usage familial.**

## Illusion

An aniline dyed top grain heavyweight leather. The full grain naturally textured surface has a lightly pigmented surface with some oils applied to enhance the texture and feel of this leather. The natural shadings and markings are the desired signature of nature's handiwork. **This leather is durable for most family uses today.**

Cuir à fleur. Teinture aniline enduite d'une légère pigmentation. La texture du cuir est naturelle avec un grainage prononcé dû à l'épaisseur des peaux. Les huiles naturelles appliquées lors du tannage, ajoutent de la souplesse à la main luxueuse de ce cuir. **Recommandé pour usage familial.**

## Tucson

100% top grain cow hide. Aniline dyed with pigmented surface. Light two tone effect for a natural look. The leather is very soft and has a silky touch that will enhance your comfort experience. Liquid repellent and easy to care for. **Recommended for family use.**

Cuir de vache à fleur corrigé à 100%. Teinture aniline enduite d'une pigmentation opaque. Léger effet deux tons pour un aspect naturel. Le cuir est très souple et possède un fini soyeux qui ajoutera à votre expérience de confort. Hydrofuge, résistant et facile d'entretien. **Recommandé pour une utilisation familiale.**

## Utah

Top grain cowhide with full aniline dyes. Very lightly corrected hides with minimum pigmentation for consistent coloring and protection from light. Ultra luxurious natural hand. Some shade variations possible due to minimum pigment. Modest stain protection and liquid repellency only. Should be used for stylized designs and casual natural lifestyles.

Cuir de vache à fleur. Teinture aniline enduite d'un pigment très léger. Ce cuir est subtilement corrigé et offre une souplesse et une main exceptionnelle. Variations de nuances naturelles dues à une pigmentation minimale. Résistance modérée aux taches et aux liquides. S'intègre très bien dans une ambiance chic et décor champêtre.

## Vintage

Top grain semi aniline Buffalo leather with corrected grain. Pigmented two-tone and swept with an oil wax which gives it a nice hand. Easy care long wearing finish.

Cuir à fleur de buffle semi-aniline avec grain corrigé et pigmenté deux tons; enduit d'une huile naturelle qui donne une main magnifique. Cuir très durable résistant aux taches. Hydrofuge.

**Wild Laredo** For stationary seats only | Pour assise **stationnaire** seulement.

Wax pull-up semi-corrected which shows the natural beauty of the natural scars of the leather. European raw material, vacuum-dry leather, finished aniline. Not recommended for family usage & animals.

Pull-up huilé semi-corrige montrant la beauté des cicatrices naturelles du cuir. Matière première européenne, procédé de cuir sec sous-vide, fini aniline. Non recommandé pour usage familiale et animaux.

## Yukon

An aniline dyed top grain leather with a glove soft, luxurious feel. The surface is adequately protected to be suitable for normal family use. The appearance is enhanced with a randomly applied shadow effect that reinforces the natural signature of the hides.

Cuir à fleur. Teinture semi aniline. Les huiles naturelles jumelées avec un tannage irréprochable, procure à ce cuir toute la souplesse et la résistance recherchées pour un mobilier de qualité. L'effet ombragé de surface lui donne un aspect naturel de toute beauté.